



## PUBLICIS GROUPE

Siège social : 133, avenue des Champs-Élysées, 75008 Paris, France - Tél. +33 (0)1 44 43 70 00

### Formule de demande d'envoi de documents et renseignements

(articles 135 et 138 du décret du 23 mars 1967 sur les sociétés commerciales)

#### **Document and Information Request**

(as provided under articles 135 and 138 of the Ministerial decree of 23 March 1967 on commercial companies)

À retourner à l'adresse ci-dessus  
Please return to address indicated above

Je soussigné(e) :  
I, the undersigned:

Monsieur  
 Mr

Madame  
 Ms

Mademoiselle  
 Ms

Nom \_\_\_\_\_ Prénoms \_\_\_\_\_  
Surname Given names

Adresse \_\_\_\_\_  
Address

Code postal \_\_\_\_\_ Ville \_\_\_\_\_  
Postal code City/State

Pays \_\_\_\_\_ Propriétaire de \_\_\_\_\_ actions  
Country Holder of shares

demande à ladite Société l'envoi, en vue de l'Assemblée Générale Mixte, Ordinaire et Extraordinaire du 4 juin 2007, des documents et renseignements visés par l'article 135 du décret du 23 mars 1967.

*hereby request the Company to send to the above address documents and informations as provided in article 135 of the Ministerial decree of 23 March 1967, in preparation for the Joint Ordinary and Extraordinary General Meeting to be held on June 4, 2007.*

À \_\_\_\_\_ le \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / 2007  
Signed at (place) on (date)

Signature :

Nota : en vertu de l'alinéa 3 de l'article 138 du décret du 23 mars 1967, les actionnaires titulaires de titres nominatifs peuvent, par une demande unique, formulée par lettre spéciale, obtenir de la Société l'envoi des documents visés aux articles 133 et 135 dudit décret à l'occasion de chacune des assemblées d'actionnaires ultérieures.

*Note: Paragraph 3 of article 138 of the Ministerial decree of 23 March 1967 provides for holders of registered shares to receive, on sending a written request for this purpose, documents and information covered by articles 133 to 135 of the same decree for each subsequent meeting of shareholders.*